
7.10 Mededeling wethouder Verbeek over 
Meerjarenonderhoudsplan Kunstwerken openbare ruimte  
 
 
Schriftelijke behandeling van commissiemededeling 
 
Vragen D66 Fractie: 
 
D66 heeft een aantal vragen/opmerkingen: 
 
1) in de offerte staat bij groot onderhoud opgenomen: 
EUR 6130,- voor “De Elementen”, aan de Zomerkade/hoek Wedekuil. 
Het lijkt ons niet logisch om het groot onderhoud te laten uitvoeren zolang dit kunstwerk nog op de 
Zomerkade/hoek Wedekuil staat. Logischer en praktischer is om het onderhoud te laten uitvoeren als 
duidelijk is naar welke plek het kunstwerk wordt verplaatst.  
- kunt u ons bevestigen dat er geen opdracht tot groot onderhoud wordt gegeven zolang De 
Elementen op de huidige plek staat? 
- Is er al een nieuwe locatie bekend voor De Elementen? 
 
2) In de mededeling geeft u aan dat voor het jaarlijks onderhoud, wat door Kunstwacht is begroot op 
ca EUR 10000,- per jaar, op dit moment geen middelen beschikbaar zijn. In de Cultuurnota wordt nu 
juist in ambitie 9 ingezet op een meerjarenonderhoudsplan om hoge kosten van achterstallig 
onderhoud op termijn te voorkomen. 
Wij verzoeken u dan ook dringend om op korte termijn bij ons terug te komen met een jaarlijks 
onderhoudsbudget. Dat kan wellicht wat soberder zijn dan de begrote EUR 10000,- van Kunstwacht, 
maar moet wel voldoende zijn om hoge kosten van achterstallig onderhoud in de toekomst te 
voorkomen. 
 
 
Vragen Dorpsbelangen Huizen Fractie: 
 
Groot onderhoud. 
Het rapport spreekt voor zich, echter een kunstwerk wordt veranderd namelijk. 
Het kunstwerk  Out of the Blue  de Rode Bol wordt vervangen voor een witte. Kunt u aangeven 
waarom deze kleur verandering en wordt dit in samenspraak met de kunstenaars gedaan. 
 
 
Vragen ChristenUnie Fractie: 
 
Inmiddels is er een voorstel/rapport voor het onderhoud van de kunstwerken. Dat voorstel is 
tweeledig: eenmalig groter/achterstallig onderhoud. En vervolgens een MOP voor de toekomst.  
1. Nu lezen we dat voor het jaarlijkse onderhoud geen budget is. Dat is inmiddels een bekend 
gegeven. Vandaar ook dat we in de cultuurnota hebben gesteld dat deze omissie opgelost moet 
worden. Hoe gaat u dat oplossen?  
Krijgen wij een raadsvoorstel over het jaarlijkse onderhoud van de kunstwerken? En is het voorstel 
zoals wij dat hier lezen dan het voorstel? Wat er nu voorligt is namelijk slechts een optie.  
2. Wij kunnen ons voorstellen dat er bijvoorbeeld enkele mogelijkheden zijn voor het onderhoud 
waarbij bv verschil is in niveau van onderhoud (en daarmee de kosten), doordat we zeggen dat het 
niet nodig is om elk jaar voor elk kunstwerk onderhoud te plegen. Of dat er een onderscheid wordt 
gemaakt tussen kunstwerken: kunstwerken die vaker en minder vaak onderhoud nodig hebben. Is dat 
een overweging die nog gemaakt gaat worden, en waar dan een raadsvoorstel voor komt? 



3. In het onderhoudsvoorstel staat groter onderhoud voor het oorlogsmonument. Wij vroegen ons af 
waarom dat nodig is. Nog niet zolang geleden is groot onderhoud gepleegd aan het momument. 
Daarbij is de foto die in het rapport staat een oude foto van het monument, zonder de stenen voor het 
monument en met de plaketten aan de zijkanten. Een foto van voor het groot onderhoud. 
4. Daarnaast staat ook voor het oorlogsmonument jaarlijkse schoonmaak gepland, maar elk jaar is er 
een school in Huizen die het monument verzorgt en ook schoonmaakwerk verricht. Is dit daarin 
meegenomen? 
 
 
Vragen CDA fractie: 
 
U geeft aan dat er geen geld is voor onderhoud van de kunstwerken in de openbare ruimte.  
Bent u het met me eens dat we dan weer de kunstwerken in Huizen "verslonsen" en dan later weer 
groot onderhoud moeten doen? 
Uitstraling van gemeente Huizen moet zijn dat we trots zijn op onze kunstwerken en daar zorg voor 
dragen.  
Hoe mooi als we een onderhoudscontract hebben, een app met onze kunstwerken en uitstralen dat 
we er goed voor zorgen. Een goede in/aanvullen van de cultuurnota.  
 
Daarnaast heeft de fractie van CDA weleens begrepen dat de onderhoud van de kunstwerken 
meegenomen kan worden met de reguliere onderhoud. Is hier nog naar gekeken? 
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